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Årsberetning Byens Netværk 2023 
Ved bestyrelsesforperson Henriette Dybdal Cajar 

 
 
 
Endnu et år er gået og det er gået stærkt. 
 
Det har været fyldt med store og vigtige dagsordener, der påvirker vores verden og vores 
branche – og derved også Byens Netværk. 
 

• Den digitale udvikling, herunder AI 

• Klimakrisen og den grønne dagsorden 

• Verdensfreden der er udfordret som det ikke har været set længe 
 
Byens Netværk har i 2023 arbejdet med at dække alle de emner gennem vores 
arrangementer, dialoger, vidensdeling – ja, ved at samle branchen i et fællesskab.  
 
Med sekretariatets store indsats og engagement er det som altid lykkedes dem at gennemføre 
mange arrangementer, der rammer ned i netop den dagsorden – og det ikke let, når det er så 
store emner, det vedrører. 
Bestyrelsen er meget tilfredse og imponeret over sekretariatets arbejde og med deres indsats 
med at skabe endnu mere fokus på netværk og relationer og samarbejde.  
 
Igen i 2023 bidrog alle vores medlemmer ved at komme med input og support til 
arrangementerne og ved at deltage i et arrangement, hver gang muligheden var der.  
 
Som sagt før - Byens Netværks succes er en god blanding af vores stærke og dygtige 
sekretariat og de bedste medlemmer. 
 

UDVIKLING  

I 2023 arbejdede bestyrelsen videre med udvikling af 2025-strategien. 
 
Strategiens mål er (som de fleste af jer har hørt før) at være firstmover, bidrage med viden og 
være med til at forme dagsordenen på følgende områder:  

• Bæredygtighed (klima, biodiversitet, socialt og økonomisk)  

• Digitalisering  

• Den sociale opdeling af byen. 
 
Emner der spiller godt ind i nutidens virkelighed og som selvfølgelig blev suppleret og 
forstærket med emner, der påvirker tiden. 
 
Handlingsplanen for 2024 blev opdateret, igen med fokus på allerede prioriterede 
indsatsområder, der skulle fortsættes og styrkes.  
Men også med et blik på, at vi 2024 tager fat på arbejdet med den nye strategi for Byens 
Netværk efter 2025. 
 
Derudover blev der i bestyrelsen og sekretariatet arbejdet med emner, der skulle styrke 
foreningen i fremtiden, herunder: 

• Medlemsundersøgelsen, der skulle vise hvilken retning vi skal tage fremover, og derved 
indtænkes i den kommende strategi 

• Aktuelle dagsordener, hvordan håndteres de i foreningens hverdag og ydelser 

• SoMe 

• mm. 
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ARRANGEMENTER 

I 2023 afholdte vi 65 arrangementer, hvilket er 10 mere end året før.  
Det er en meget flot stigning.  
 
Arrangementerne var meget alsidige i deres form og indhold, med fuld fokus på de aktuelle 
dagsordener og de repræsenterede hele branchen og alle vores medlemmer.  
 
De blev igen afholdt i hele landet og i ude verdenen (i Oslo og Cannes). 
 
Mange af dem var igen i samarbejde med vores branchekollegaer; Byggesocietetet, Danske 
Arkitektvirksomheder, BL, DAC, Foreningen for byggeriets samfundsansvar, m.fl. og nye er kommet 
til, senest Foreningen af Rådgivende Ingeniører, der har åbnet op for nye typer af arrangementer 
ved navn ”FRI & BYENS NETVÆRK TALKS” der er en ny serie af arrangementer, der giver 
ekspertviden og perspektiv på en række aktuelle temaer, som har stor betydning for vores 
fagprofessionelle udvikling. 
 
Langt de fleste arrangementer arrangeres ofte sammen med eller afholdes hos vores 
virksomhedsmedlemmer. 
 
Byens netværk sætter stor pris på og er stolte af det fællesskab og samarbejde vi har med vores 
branchekollegaer og medlemsvirksomheder. 
 

MEDLEMMER  

I slutningen af 2023 var vi knap 350 medlemsvirksomheder. 
Det er en fastholdelse af medlemstallet, hvilket er meget tilfredsstillende. 
 
 
ØKONOMI 

Vi har i 2023 omsat for godt 5.1 mio. kr. (kontingenter, overskud fra netværksgrupperne, 
renteindtægt m.v.) og har haft omkostninger også for godt 5.1 mio. kr.  
Det har resulteret i, at vi kom ud med et lille overskud på 4.637 kr.  
Det er lidt bedre end det budgetterede underskud, på minus 24 t.kr. 
Et flot resultat, der rammer inden for skiven af det budgetterede. 

 
Egenkapitalen pr. 1.1.2024 ligger derfor stadig på lige over 2 mio. kr., hvilket dækker vores 
forpligtelser og giver foreningen et solidt økonomisk fundament.  
 

 
TEAMET BAG 

Som altid skal der lyde en stor tak for jeres kæmpe indsats til: 

• sekretariatet  

• arrangementsudvalget  

• bestyrelsen  

• alle medlemmerne 
 
Sammen er vi ”Byens bedste Netværk”. 


